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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 25 JUNI 2020 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc 
Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u15 
 
In openbare vergadering 
 
1 Financiën (gemeente) - Jaarrekening 2019 van het OCMW - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de jaarrekening 2019 van het OCMW Hoeselt over het financiële boekjaar 2019 unaniem 
goed, waardoor ze definitief is vastgesteld. 
 
De jaarrekening 2019 van het OCMW Hoeselt toont de volgende saldi: 
budgettair resultaat boekjaar 343.141 EUR 
gecumuleerd budgettair resultaat boekjaar 1.700.850 EUR 
resultaat op kasbasis  1.592.958 EUR 
autofinancieringsmarge  373.559 EUR 
balanstotaal  4.614.839 EUR 
overschot van het boekjaar 274.030 EUR 
 
 
2 Financiën (gemeente) - Rapportering financieel directeur ingevolge visumplicht boekjaar 2019 - 

Kennisgeving 
 
In uitvoering van artikel 177 van het Decreet Lokaal Bestuur neemt de gemeenteraad kennis van de rapporten 
opgesteld door C. Brouns, financieel directeur, over de uitvoering van de visumplicht. Het betreft het rapport over 
het 1ste semester 2019 en het rapport over het 2de semester 2019. 
 
 
3 Financiën (gemeente) - Vaststelling jaarrekening 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad stelt de jaarrekening over het financiële boekjaar 2019 vast met 13 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons 
Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en 
Jasper Goffin) en 0 onthoudingen en neemt kennis van de verklarende toelichting bij de jaarrekening. 
 
De jaarrekening 2019 van de gemeente Hoeselt toont de volgende saldi: 
budgettair resultaat boekjaar 823.339 EUR 
gecumuleerd budgettair resultaat boekjaar 9.210.319 EUR 
resultaat op kasbasis  8.918.949 EUR 
autofinancieringsmarge  1.478.517 EUR 
balanstotaal  36.276.913 EUR 
overschot van het boekjaar 1.671.367 EUR 
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Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan droef te zijn geworden van deze jaarrekening 2019. Hij werd nog droever na het 
lezen van enkele bladzijden. En hij was aan het huilen tegen dat hij bij het einde was. In de exploitatierekening 
werd bij het beleidsdomein 'Infrastructuur & leefomgeving' slechts 76,00% van de beschikbare kredieten 
uitgegeven. Hiervoor wordt onder andere verwezen naar een ongelukkige samenloop van omstandigheden. 
Wanneer men echter tijdig zou starten met de aanwervingsprocedures om personeelsleden te vervangen dan 
doet deze situatie zich niet voor. En aan ontvangstenzijde van de exploitatie bedragen de inkomsten 0,00 EUR. De 
investeringsrekening dan... In het beleidsdomein 'Administratieve dienstverlening' 7,40% van de geplande 
kredieten uitgegeven en 1,97% van de verwachte ontvangsten binnen gekomen. In het beleidsdomein 
'Infrastructuur & leefomgeving' 19,00% uit en 0,00% in. In het beleidsdomein 'Vrije tijd' 27,00% uit en 0,00% in. In 
het beleidsdomein 'Openbare orde & veiligheid' 0,00% uit. In het beleidsdomein 'Onderwijs' 46,00% uit. In totaal 
werd er in dienstjaar 2019 maar liefst 7 miljoen euro minder uitgegeven dan geraamd oftewel slechts 16,75% van 
wat voorzien was. En van de geraamde investeringsontvangsten werd slechts 1,24% gerealiseerd. Raadslid Fons 
Capiot geeft aan dat als een student dit aan de hand heeft bij examens je ervan uit kan gaan dat hij één maal zijn 
broek eraan heeft geveegd. Maar als dit jaar na jaar na jaar na jaar na jaar voorvalt dan zit je met een vies 
structureel probleem. 
 
Raadslid Fons Capiot citeert vervolgens uit een artikel van Het Belang van Limburg gepubliceerd in het jaar 2011. 
Huidig burgemeester en toenmalig schepen Werner Raskin zegt in dat artikel dat de gemeente Hoeselt een 
recyclagepark gaat bouwen ter hoogte van de bestaande industriezone. Daarvoor gaat het gemeentebestuur in 
2012 een ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) opmaken zodat het recyclagepark in 2013 gebouwd kan worden. Gelet 
op de goede ligging verwacht hij hier ook veel bezoekers uit buurgemeente Bilzen. In 2018 zegt toenmalig 
burgemeester van Bilzen Frieda Brepoels in Het Belang van Limburg dat de inplanting van een nieuw 
recyclagepark geen makkelijke oefening was. Bilzen was bereid om dit samen met Hoeselt te bekijken, maar 
Hoeselt had reeds een locatie gekozen. Daarom heeft stad Bilzen besloten om naar het noorden van de gemeente 
uit te wijken en een nieuw recylagepark in te planten op KMO-zone De Spelver. En nu - anno 2020 - heeft Hoeselt 
nog steeds geen nieuw recyclagepark. En erger nog... Dit schepencollege is ongelooflijk hardleers inzake de 
industriezone. Op pagina 1/34 van jaarrekening 2019 staat opnieuw vermeld dat de gemeente Hoeselt voor de 
realisatie van Industriezone 4 gronden gaat verwerven ter waarde van 1,6 miljoen euro, infrastructuurwerken 
gaat doen ter waarde van 1,8 miljoen euro en dan gronden gaat verkopen ter waarde van 6,8 miljoen euro. Daar 
staat dus een stevige winst ingeschreven, maar het gemeentebestuur weigert wel van de nodige onteigeningen te 
doen. Vorige gemeenteraad werd in dit dossier trouwens verteld dat de misgelopen planbaten slechts enkele 
10.000den euro's zouden bedragen. Raadslid Fons Capiot heeft dit verder onderzocht. Het gaat om 4,00 EUR per 
m² voor landbouwgrond en 80,00 EUR per m² voor industriegrond. Met deze bedragen maal een oppervlakte van 
5 hectare gaat het wel degelijk om veel meer geld. Raadslid Fons Capiot benadrukt dat dit gemeentebestuur 
hierover zal vallen als het zo verder blijft doen en dat het daarbij andere mensen gaat meeslepen. De financieel 
directeur heeft onmenselijk haar best gedaan om deze aanpak uit te leggen. Er staat nu geschreven dat de 
particuliere eigenaar - de privé dus - de industriezone zal ontwikkelen. Forget it! Als voorbeeld hoef je maar te 
kijken naar het Uplace-project in Machelen. De Raad van State heeft dit vernietigd. Ook de algemeen directeur zal 
het schepencollege - conform artikel 172 van het Decreet Lokaal Bestuur - wel correct inlichten. Hij zal het 
schepencollege vertellen dat zij moeten onteigenen. Maar dat schepencollege weigert hardnekkig om dat te 
doen. 
 
Om al deze redenen laat raadslid Fons Capiot weten dat hij voor het eerst in zijn 32-jarige carrière als 
gemeenteraadslid tegen de jaarrekening zal stemmen. En dat hij de hogere overheid ook zal inlichten van de gang 
van zaken. Vorig jaar is er een personeelslid ontslagen voor fouten ter waarde van minder dan 10.000,00 EUR, nu 
gaat het om miljoenen euro's... 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij intussen gewend is van klachten te krijgen van raadslid Fons 
Capiot. Het is de ene klacht na de andere waardoor de dossiers telkens opschuiven in tijd. Volgens hem wil 
raadslid Fons Capiot enkel de dossiers vertragen en tegenhouden. 
 
Daarop onderbreekt voorzitter Jordi Boulet de repliek. Hij vraagt burgemeester Werner Raskin om bij het 
agendapunt te blijven. 
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Raadslid Fons Capiot benadrukt dat het gemeentebestuur weigert om de beoogde gronden voor Industriezone 4 
te onteigenen. Daardoor sleept het dossier zo lang aan en dat wil men nu op hem afschuiven. 
 
Raadslid Marc Bamps sluit zich aan bij de opmerkingen van raadslid Fons Capiot. Deze jaarrekening is volgens hem 
feitelijk een kopie van die van vorig jaar. Dit bestuur doet veel beloften, maar heeft niks uitgevoerd. En dat is al 
meerdere jaren het geval. Er staan nog dingen in de jaarrekening die gepland waren voor het dienstjaar 2015. 
Ook raadslid Serge Voncken is van mening dat dit bestuur de dingen maar blijft vooruit schuiven. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat iedere gemeente projecten overdraagt van het ene jaar naar het 
andere. Dat kan gebeuren om allerlei redenen. Doorheen de jaren worden deze dan gerealiseerd. 
 
Raadslid Mieke Claesen benadrukt dat de gemeente Hoeselt in het jaar 2018 de voorlaatste plaats bekleedde qua 
gerealiseerde investeringen met een cijfer van 12,50%. In 2019 is er nog minder gerealiseerd. Zij heeft trouwens 
nog steeds geen antwoord gekregen op de vraag of het gemeentebestuur zal overgaan tot onteigening. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het jaar 2019 - zoals eerder al aangegeven - een overgangsjaar is 
waarin het bestuur een meerjarenplan 2020-2025 heeft opgemaakt. We zijn nu in het jaar 2020 en er wordt hard 
gewerkt om de doelstellingen in het meerjarenplan te realiseren. 
 
 
4 Financiën (gemeente) - Aanvraag huurvrijstelling cafetaria Ter Kommen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een (bijkomende) huurvrijstelling van 1 maand voor de huur van de concessie op het 
cafetaria op de site Ter Kommen ten bedrage van 1.720,05 EUR unaniem goed. 
 
In zitting van 30 april 2020 keurde de gemeenteraad een huurvrijstelling van 1 maand goed voor de huur van de 
concessie op het cafetaria op de site Ter Kommen ten bedrage van 1.720,05 EUR. In zijn schrijven van 1 juni 2020 
vraagt dhr. D. Driesen, uitbater van het cafetaria op de site Ter Kommen, om 1 maand bijkomende 
huurvrijstelling. De maatregelen van de federale overheid ter bestrijding van het coronavirus hebben tot gevolg 
dat hij, als concessiehouder, gedurende een bepaalde tijd het cafetaria niet kan uitbaten. Zijn verzoek aan de 
brouwerij voor eventuele ondersteuning is niet ingewilligd omdat de brouwerij geen eigenaar is van de 
horecazaak. Er zijn al heel wat corona-maatregelen versoepeld, maar de heropstart van de horeca is pas mogelijk 
vanaf 8 juni 2020. 
 
 
5 Personeelszaken - Verhoging werkgeversbijdrage tweede pensioenpijler - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een verhoging van de werkgeversbijdrage voor de 2de pensioenpijler voor de 
contractuele personeelsleden naar 3,00% vanaf 1 januari 2020 unaniem goed. 
 
De gemeenteraad van Hoeselt besliste in zitting van 27 mei 2010 tot de uitbouw van een 2de pensioenpijler voor 
de contractuele personeelsleden met een werkgeversbijdrage van 1,00% op het pensioengevend jaarloon. Een 
verhoging van de werkgeversbijdrage van deze 2de pensioenpijler wordt doorgevoerd om de aantrekkelijkheid als 
werkgever op een competitieve arbeidsmarkt te vergroten, om de pensioenkloof tussen statutaire en 
contractuele personeelsleden te verkleinen en om een eventuele responsabiliseringsbijdrage te matigen. 
 
De bijkomende jaarlijkse kost voor de verhoging van de werkgeversbijdrage van 1,00% naar 3,00% wordt geraamd 
op 26.000,00 EUR. Voor het lopende boekjaar 2020 worden de nodige middelen voorzien d.m.v. 
kredietverschuivingen binnen het exploitatiebudget. Voor de toekomstige boekjaren worden de nodige middelen 
voorzien bij de eerstvolgende aanpassing van het meerjarenplan. 
 
 
6 Omgeving - Verkoop wegoverschot langs de Trulstraat - Goedkeuring 
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De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor de verkoop van de percelen Hoeselt, 1ste afdeling sectie I 
870 A P0000 en B 0000 met een oppervlakte van respectievelijk 92 m² en 4 m² aan S. Steelandt en M. Bellen 
tegen de schattingsprijs van 3.840,00 EUR. 
 
De Trulstraat in Alt-Hoeselt werd jaren geleden verlegd waardoor er een wegoverschot ontstond. Vermits dit 
wegoverschot geen meerwaarde betekent voor de gemeente Hoeselt wordt het verkocht aan de aangelanden 
zijnde S. Steelandt en M. Bellen, eigenaars van de woning gelegen Trulstraat 79. 
 
 
7 Omgeving - Samenwerkingsovereenkomst Energiehuis Limburg - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst met het Energiehuis Limburg unaniem goed. 
 
Het Besluit van de Vlaamse Regering over het lokaal woonbeleid van 16 november 2018 stelt dat een gemeente in 
het kader van de Vlaamse beleidsprioriteit ‘De gemeente informeert, adviseert en begeleidt inwoners met vragen 
over wonen’ ertoe gehouden is om een partnerschap aan te gaan met het energiehuis dat actief is in de 
gemeente. Het Besluit van de Vlaamse Regering over de taakstelling van de energiehuizen van 14 december 2018 
stelt dat het energiehuis, naast het verstrekken en beheren van de energieleningen, in elke stad of gemeente 
binnen zijn werkingsgebied verplicht dienstverlening of activiteiten dient uit te voeren. 
 
De gemeenteraad van 27 juni 2019 keurde het projectdossier van het Intergemeentelijk samenwerkingsverband 
Wonen Zuidoost-Limburg goed. Het aangaan van een partnerschap met een energiehuis werd reeds opgenomen 
in dit IGS-projectplan 2020-2025. Stebo vzw verzorgt in het kader van het intergemeentelijk 
samenwerkingsverband Zuidoost-Limburg het woonloket in de gemeente Hoeselt. Het woonloket van Stebo kan 
beschouwd worden als een woonenergieloket mits de opmaak van een samenwerkingsovereenkomst met het 
Energiehuis Limburg (Duwolim). 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt hoe hierover gecommuniceerd zal worden en of er voldoende budgetten voor 
voorzien zijn in het meerjarenplan 2020-2025. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat er gecommuniceerd zal worden via het maandelijks infoblad Hoeselt Mag 
Gezien en de gemeentelijke website. Qua financiering maakt de samenwerking met het Energiehuis Limburg deel 
uit van de eerder goedgekeurde samenwerkingsovereenkomst met de vzw Stebo. En daarnaast komt er ook een 
stuk cofinanciering van het Energiehuis Limburg zelf. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt of er cijfers en/of een evaluatie beschikbaar zijn omtrent de werking van de vzw 
Stebo. Hoeveel Hoeseltse inwoners bereikt vzw Stebo? 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat er vorig jaar 84 dossiers werden aangemaakt en behandeld door de vzw Stebo. 
Per zitdag winnen gemiddeld 3,3 bezoekers advies in van de vzw Stebo aan het loket bij de dienst Omgeving. De 
vzw Stebo maakt ieder jaar een jaarverslag op. Dit kan eenvoudig opgevraagd worden bij de dienst Omgeving. 
 
 
8 Omgeving - Samenwerkingsovereenkomst 'Landschapsteams' Regionaal Landschap Haspengouw & 

Voeren (RLHV) - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst 'Landschapteams' tussen het Regionaal Landschap 
Haspengouw & Voeren en de gemeente Hoeselt unaniem goed en dit voor de periode van 1 mei 2020 tot en met 
31 december 2025. 
 
De 'Landschapsteams' van het Regionaal Landschap Haspengouw & Voeren (RLHV) worden ingezet voor zorg en 
onderhoud van wandelpaden of voor landschaps- en natuurinrichting om het Haspengouwse landschap te 
versterken. De werken worden uitgevoerd door sociale economiebedrijven en gesubsidieerd door de provincie 
Limburg. 
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Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt hoeveel vat het gemeentebestuur eigenlijk heeft op de inzet van deze 
landschapsteams. Wanneer en waar worden ze ingezet? Soms zijn ze ook snel nodig. Kan dit dan op afroep? Of 
worden ze ingezet volgens een vast werkschema? 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat er verschillende mogelijkheden zijn. Zo werkt de gemeente Hoeselt met 
een systeem van wandelmeters en -peters. Zij kunnen rechtstreeks melding doen van noodzakelijke 
tussenkomsten. Anderzijds kan ook de Technische Dienst beroep doen op de landschapsteams voor het herstel en 
onderhoud van wandelpaden, vlonders, e.d. Dit gaat dan op afroep. 
 
 
9 Overheidsopdrachten - Installatie van het WiFi4EU-netwerk - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-027 inzake 
de installatie van het WiFi4EU-netwerk. 
 
Het betreft een opdracht in het kader van het Europees project ‘WiFi4EU, gratis wifi voor iedereen’. Hiervoor 
werd door de Europese Commissie een voucher van 15.000,00 EUR beschikbaar gesteld aan de gemeente 
Hoeselt. WiFi4EU is bedoeld om burgers en bezoekers in de hele EU gratis toegang tot het internet te bieden via 
wifi-hotspots in openbare ruimten zoals pleinen, overheidsgebouwen, bibliotheken, publieke 
gemeenschapslokalen,... De gemeente Hoeselt zal in eerste instantie de omgeving van de jeugdlokalen en de 
parochie-/gemeenschapscentra in de verschillende deelgemeenten van wifi voorzien. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 25.000,00 EUR incl. btw. 
 
 
10 Overheidsopdrachten - Verbouwing Sint-Hubertuszaal: afwerking - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-033 
aangaande de verbouwing van de Sint-Hubertuszaal in Sint-Huibrechts-Hern, deelopdracht afwerking. De 
opdracht omvat binnenpleisterwerken en binnenplaatafwerkingen, dek- en bedrijfsvloeren en 
binnenvloerafwerkingen, tablet- en wandbekleding en binnenschilderwerken. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 116.290,26 EUR incl. btw. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken toont zich tevreden dat deze werken niet aan een groep vrijwilligers uit de lokale 
dorpsgemeenschap zijn overgelaten met een budget van 75.000,00 EUR zoals oorspronkelijk de bedoeling was. 
Die aanpak was niet geschikt om tot een deftige renovatie te komen. 
 
Schepen Yves Croux geeft hem hierin 100% gelijk. Dat was inderdaad geen goed idee. Op het einde van dit 
renovatieproject zal het totale kostenplaatje inclusief buitenaanleg 8 à 900.000,00 EUR bedragen. Verbouwen is 
complex en duur. 
 
 
11 Overheidsopdrachten - Aankoop herdenkingsbomen - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
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De gemeenteraad verleent goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-035 aangaande de 
aankoop van herdenkingsbomen in cortenstaal met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert 
Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Het betreft de aankoop van in totaal 7 (1 grote en 6 kleine) herdenkingsbomen in cortenstaal, incl. 
gedenkblaadjes, voor plaatsing op de begraafplaatsen. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 27.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt dergelijk concept en de functie ervan op een begraafplaats zeker ook noodzakelijk. 
Hijzelf - en bij uitbreiding de raadsleden van de fractie Best Hoeselt - vinden het ontwerp echter heel lelijk. Het 
gaat uiteindelijk om een roestige metalen boom. Hij is van mening dat er veel andere alternatieven mogelijk zijn. 
Er zijn bijvoorbeeld heel wat kunstenaars in Hoeselt of daarbuiten die aangesproken zouden kunnen worden om 
hier op een creatieve manier mee aan de slag te gaan. Raadslid Jasper Goffin pikt hier op in en meent dat de 
gemeente Hoeselt meer geld uitgeeft aan stalen bomen dan aan echte bomen. De argumentatie dat je met een 
echte boom riskeert dat hij ziek wordt en afsterft terwijl hij in dit geval veel emotionele waarde zou hebben gaat 
voor raadslid Jasper Goffin niet op. De meeste bomen overleven ons allemaal. Bovendien vindt hij de investering 
budgettair buiten proportie. Daarnaast is dit weer een bijkomende materialisatie op de begraafplaatsen. Dat zou 
allemaal zeer rommelig kunnen gaan ogen. Raadslid Mieke Claesen vat samen dat de fractie Best Groen meer 
groen en meer rust wil op de begraafplaatsen. 
 
Raadslid Marc Bamps informeert naar wie de gravures zal bekostigen. Zal de gemeente Hoeselt dit betalen of is 
dit aan de nabestaanden? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat een eventuele gravure nu ook al is opgenomen in de kostprijs van een 
concessie. Dat blijft zo. De gemeente Hoeselt zal de gravures dus bekostigen. Wat het esthetische betreft deelt 
schepen Bert Vertessen mee dat dit voorstel voorgelegd is aan en besproken is door de meerderheidspartijen. 
Het werd daar goed onthaald. Hij stelt dan ook voor om over te gaan tot de stemming van het agendapunt. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij schepen Bert Vertessen ten volle steunt in deze aankoop. Hij vindt 
niet dat de kostprijs bij dit thema een element moet zijn waar lang over gediscussieerd moet worden. In Hoeselt 
staan er 1000den bomen, maar nog geen van deze soort. 
 
Raadslid Serge Voncken benadrukt dat Best Groen hier niet tegen is omwille van het concept - dat is net heel 
goed - of omwille van het geld. Hij vindt het gewoon esthetisch niet mooi. 
 
 
12 Overheidsopdrachten - Samenwerkingsovereenkomst met Fluvius voor de gelijktijdige uitvoering van 

werken in het kader van het riolerings- en wegenisproject R005683 'VK Sportpark' - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente Hoeselt en Fluvius m.b.t. het 
riolerings- en wegenisproject R005683 ‘VK Sportpark' unaniem goed. 
 
Het betreft een dossier voor de aanleg van een gescheiden rioleringsstelsel en de aanleg van wegen in het RUP 
'Sportpark'. Beide partijen beslissen, in uitvoering van artikel 48 van de wet van 17 juni 2016 betreffende de 
overheidsopdrachten, om deze werken in het algemeen belang samen te voegen en om de gemeente Hoeselt aan 
te duiden als opdrachtgevend bestuur (bouwheer). Alle kosten van het project (incl. studiekosten, toezicht, 
veiligheidscoördinatie, enz.) worden evenredig verdeeld tussen de partijen overeenkomstig het aandeel van elk 
van de partijen. 
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13 Lokale economie - Hefboom Hoeseltse economie - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een economisch herstelplan als hefboom voor de Hoeseltse economie goed met 13 
stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel 
Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 
stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy 
Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen en geeft opdracht aan het college van burgemeester en 
schepenen voor de verdere uitwerking. 
 
Omdat de coronacrisis een grote impact heeft op de lokale middenstand werd een economisch herstelplan 
uitgewerkt om inwoners aan te moedigen lokaal te shoppen. Het betreft een kortingsinitiatief dat de lokale 
middenstand opdeelt in 3 categorieën: 
1) horeca (hotels, restaurants, cafés,...) 
2) beauty & diensten (kappers, schoonheidssalons, kledingwinkels,...) 
3) retail & kleinhandel (bakkers, slagers, traiteurs, dagbladhandels,...) 
 
De kortingsbon die bekomen wordt bij een handelaar wordt gefinancierd door de gemeente Hoeselt waarbij er 
een budget van 30.000,00 EUR wordt voorzien. Deze korting kan vervolgens aangewend worden bij één van de 
handelaars uit een andere categorie. Op die manier zal de ene economische sector de andere stimuleren met de 
hulp van de gemeente Hoeselt en zal er een kruisbestuiving plaatsvinden tussen de 3 sectoren. Op kruissnelheid is 
dit plan goed voor een aanzienlijke extra omzet voor de lokale handel en tegelijk een versterking van de 
koopkracht voor de Hoeselaar. 
 
Raadslid Wim Hellinx licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Christiaan Hex is van mening dat er binnen dit concept hard geredeneerd wordt vanuit de lokale 
handelaars met als doel de mensen te doen spenderen in Hoeselt. Hij stelt voor om eerst te onderzoeken of dit 
kan aanslaan. Hij vreest dat het veel te ingewikkeld is en dat er te weinig publiek voor zal zijn. Het lijkt alsof 
raadslid Wim Hellinx een spel aan het uitleggen is. Dit gaat niet werken. 
 
Raadslid Wim Hellinx bevestigt dat dit systeem wordt opgezet om enerzijds de Hoeseltse handelaars te 
ondersteunen, maar dat anderzijds ook de Hoeseltse inwoners hiermee gesteund worden. En er zit inderdaad ook 
een spelelement in verwerkt. Dat is bewust gedaan om er nog meer dynamiek in te krijgen. En het is helemaal 
niet ingewikkeld. Volgens raadslid Wim Hellinx is raadslid Christiaan Hex de eerste persoon die dit systeem 
ingewikkeld vindt. 
 
Burgemeester Werner Raskin treedt raadslid Wim Hellinx bij en zegt dat er een win-win situatie gecreëerd wordt. 
Het gemeentebestuur stelt 30.000,00 EUR extra koopkracht ter beschikking van de inwoners en er ontstaat een 
hefboom naar de lokale ondernemers toe. De praktische uitwerking van dit concept wordt de komende weken 
overgelaten aan het college van burgemeester en schepenen. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt zich af of er geen problemen gaan ontstaan met eventuele namaak van 
kortingsbonnetjes. Is hier over nagedacht? 
 
Raadslid Wim Hellinx antwoordt dat alle kortingsbonnetjes genummerd en geplastificeerd worden. De relatief 
hoge kostprijs om de bonnetjes na te maken zal bovendien niet in verhouding zijn tot hun waarde van 1,00 EUR 
per stuk. Hij verwacht dan ook geen problemen op dit vlak. 
 
Raadslid Mieke Claesen werpt op dat de fractie Best Groen al tijdens de gemeenteraad van april jl. heeft gezegd 
dat er een werkgroep moet opgericht worden om steunmaatregelen voor Covid-19 uit te werken. Maar zelfs op 
de gemeenteraad van mei jl. was er nog nul de botten initiatief vanwege het gemeentebestuur. Nochtans leest zij 
dagelijks in de krant over allerlei initiatieven in diverse Limburgse gemeenten. Voor de gemeenteraad van 28 mei 
2020 had de fractie Best Groen welgeteld 1,5 dag om voorstellen in te dienen in de vorm van een toegevoegd 
punt. Raadslid Mieke Claesen heeft dit destijds ook gedaan, maar de meerderheidspartijen hebben er niet over 
willen praten of over willen nadenken want het was financieel niet haalbaar, zo werd gezegd. Het was echter een 
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voorstel, een idee dat heel snel bedacht moest worden, maar dat nog bespreekbaar was en waar nog werk aan 
was. Maar haar voorstel van 40.000,00 EUR kon dus niet. Burgemeester Werner Raskin antwoordde dat dat geld 
gezocht moest worden in het lopende budget 2020 omdat anders het hele meerjarenplan 2020-2025 aangepast 
moest worden. Hij zei dat slimme mensen als raadslid Marc Bamps zelf aangaven dat het nodig was om 
voorzichtig te zijn. En - zo citeert raadslid Mieke Claesen uit het verslag van de gemeenteraad van 28 mei 2020 - 
dat de burgemeester dit geld liever achter de hand hield en gebruikte voor de veiligheid van de Hoeseltse 
inwoners. En nu ineens ... nu kan het wel. Bovendien was het dan niet mogelijk om vooraf een toelichting te 
krijgen bij dit agendapunt. De oppositiepartijen moeten het vernemen via de krant en met een korte presentatie 
op deze gemeenteraad. Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat ze zich had kunnen vinden in dit voorstel als het 1 
maand eerder was gekomen. Nu gaan echter de meerderheidspartijen met de pluimen lopen. En dat is niet de 
eerste keer. Dat was ook al zo bij de aanplant van bomen, bij het toekennen van Hoeselt kadobonnen aan het 
OCMW-cliënteel, e.a. Als er iets goed gebeurt dan is het de VLD geweest en als er iets misloopt dan zijn het de 
ambtenaren geweest. De lokale handelaars zouden nu - op dit moment - gesteund moeten worden. Dit initiatief 
komt te laat. 
 
Raadslid Wim Hellinx vindt het idee om zomaar geld uit te delen aan inwoners geen goed voorstel. In Bilzen heeft 
men zo 40.000,00 EUR verdeeld. Dat is eigenlijk weggegooid geld. Dat systeem werkt niet. 
 
Raadslid Mieke Claesen benadrukt dat dit initiatief 2 maanden te laat komt. 
 
Raadslid Wim Hellinx is van mening dat een dergelijke steunmaatregel beter goed doordacht wordt. 
 
Raadslid Fons Capiot werpt op dat raadslid Wim Hellinx uitlegt dat er 30.000,00 EUR aan kortingsbonnen 
verspreid wordt onder de Hoeseltse bevolking. Van die 30.000,00 EUR zal echter ook een gedeelte terecht komen 
bij niet-Hoeselaren die in Hoeselt komen winkelen. Is dat geen tegenstrijdigheid? 
 
Raadslid Wim Hellinx erkent dat dit voor een beperkt gedeelte het geval zal zijn. Maar aankopen van Hoeselaren 
en niet-Hoeselaren zijn beide goed nieuws voor de lokale handelaars. Hij hoopt dat er een mix ontstaat. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij het niet eens is met het standpunt van raadslid Mieke Claesen. Het 
voorstel dat zij deed op de gemeenteraad van mei jl. kostte 80.000,00 EUR. Maar in één zaak heeft zij wel gelijk 
namelijk over Het Belang van Limburg. Zij verwijst voortdurend naar wat ze heeft gelezen in de krant. Alle 
voorstellen en ideeën van raadslid Mieke Claesen komen uit de krant. Hier gaat het echter om een uniek en goed 
doordacht idee. Bovendien is er intussen meer duidelijkheid over de steunmaatregelen van de hogere overheden. 
Alle schepenen hebben vanuit hun bevoegdheden bijgedragen aan de financiering van de benodigde 30.000,00 
EUR. Er komen geen wijzigingen aan de geplande uitgaven en projecten. Alles wordt intern opgevangen. Het 
gemeentebestuur blijft daarbij voorzichtig. Het geld moet immers van ergens komen. Burgemeester Werner 
Raskin stelt vast dat de fractie Best Groen veel kopieert. Alle agendapunten die door hun toegevoegd worden zijn 
een kopie van elders. Alsof ze Chinezen zijn... Verderop in deze gemeenteraad zal blijken dat het bestuur reeds 
bezig is met alle bijkomende agendapunten die werden toegevoegd. 
 
Raadslid Mieke Claesen benadrukt nogmaals dat haar bijkomend agendapunt op de gemeenteraad van 28 mei 
2020 slechts een voorstel, een idee omvatte. Dit was nog te bespreken en verder uit te werken. Het werd echter 
afgekeurd met argumenten die niet terecht waren. Op een volgende gemeenteraad wordt dit dan hernomen en 
goedgekeurd door de meerderheid. Dan kan het plots wel. Zij vindt dit geen correcte manier van handelen. 
 
 
14 Jeugd - Jeugdhuis X vzw - Jaarrekening 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de jaarrekening 2019 van de vzw Jeugdhuis X unaniem goed als volgt: 
totale gewone opbrengsten (+)  26.119,82 EUR 
totale gewone kosten (-)  27.444,20 EUR 
negatief resultaat 2019   - 1.324,38 EUR 
 
 
15 Secretariaat (gemeente) - EthiasCo cvba - Agenda algemene vergadering en bepaling mandaat 
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gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van EthiasCo cvba unaniem goed. De algemene 
vergadering zal dit jaar vanwege de Covid-19-maatregelen georganiseerd worden met behulp van de techniek om 
op afstand te stemmen en dit tegen uiterlijk dinsdag 30 juni 2020. 
 
Van de afgevaardigden, M. Bamps (titularis) en W. Raskin (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
16 Secretariaat (gemeente) - Kleine Landeigendom - Agenda algemene vergadering van 25 juni 2020 en 

bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Kleine Landeigendom op 25 juni 2020 
unaniem goed. De afgevaardigde, W. Raskin, die de gemeente Hoeselt op deze vergadering zal 
vertegenwoordigen, wordt gemandateerd een positieve stem uit te brengen. 
 
 
17 Secretariaat (gemeente) - nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet - Agenda algemene vergadering van 2 juli 

2020 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet op 2 juli 
2020 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigde, W. Raskin (titularis), die de gemeente Hoeselt op deze vergadering zal vertegenwoordigen, 
wordt verwacht dat hij eenzelfde stemgedrag aanneemt als de gemeenteraad. 
 
 
18 Secretariaat (gemeente) - Verzoekschrift 'Bezwaar tegen hondenlosloopweide Dr. Willem Meersstraat' - 

Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van een verzoekschrift d.d. 30 mei 2020 ingediend door mevr. M. Froidmont als 
bezwaar tegen de plannen om op de Dr. Willem Meersstraat een hondenlosloopweide te voorzien. Dit 
verzoekschrift omvat tevens een petitie ondertekend door de buurtbewoners. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen noemt dit een typisch voorbeeld van een gebrek aan burgerparticipatie. Het 
gemeentebestuur kondigt een project aan, er ontstaat wat tegenkanting en dan wordt beslist om het toch maar 
niet te doen. Er wordt iets gelanceerd wat dan weer wel en dan weer niet uitgevoerd zal worden. Zij wil er sterk 
op aandringen om voortaan de buurtbewoners te consulteren vooraleer er iets wordt aangekondigd. Dat is 
trouwens wat Best Groen destijds al had voorgesteld. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de buurt in dergelijke dossiers telkens vooraf wordt aangeschreven. 
Bij de oorspronkelijke bijeenkomst over de heraanleg van de groene zone in de Bergweide was er dan ook weinig 
protest. Het gemeentebestuur heeft in deze trouwens ook contacten gehad met GAIA en met de provincie 
Limburg. De gemeentelijke diensten zijn bezig met een alternatieve locatie. Er is duidelijk vraag naar een 
hondenlosloopweide in Hoeselt. Er wordt nu gezocht naar een locatie in de rand van een woonkern. 
 
Raadslid Carine Moors is van mening dat het al jaren zo is dat het gemeentebestuur een hoorzitting organiseert 
nadat de beslissing genomen is. Dat is absoluut geen goede manier van werken. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt dat hij de indruk krijgt dat deze meerderheid de toegevoegde punten van Best 
Groen nodig heeft om beleid te maken. Het schepencollege loopt telkens achter de feiten aan. 
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19 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 28 mei 2020 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 28 mei 2020, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
Bijkomende punten: 
 
20 Secretariaat (gemeente) - Brainstormsessie vormgeving gemeente- en OCMW-raad na corona - 

Kennisgeving 
 
Raadslid Jordi Boulet heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie N-VA/Nieuw een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Brainstormsessie vormgeving gemeente- en OCMW-raad na corona 
 
Lokale besturen werden in deze coronacrisis geconfronteerd met enorme uitdagingen. Opeens werd fysiek 
vergaderen niet meer mogelijk en moesten steden en gemeenten op zoek gaan naar alternatieven in een relatief 
korte tijdspanne. In Hoeselt zijn we erin geslaagd om via een digitale vergadering in combinatie met een 
livestream de gemeente- en OCMW-raadszittingen blijvend te laten plaatsvinden zonder te raken aan het 
democratische karakter van deze organen. 
 
Ik heb van de Vlaamse Vereniging van Steden & Gemeenten (VVSG) vernomen dat minister van Binnenlands 
Bestuur Bart Somers (Open Vld) wenst te onderzoeken hoe de goede praktijkvoorbeelden die ontstaan zijn in 
deze coronacrisis behouden kunnen worden. Enkele voorstellen die circuleren zijn 'hybride vergaderingen en 
digitale gemeenteraadscommissies'. Daarom zou ik graag eens gedachten willen uitwisselen met alle fracties door 
middel van een brainstormsessie over hoe wij de vormgeving van de gemeente- en OCMW-raad in Hoeselt zien in 
het post-coronatijdperk. 
 
Voorzitter Jordi Boulet deelt mee dat hij een brainstormsessie zal organiseren met vertegenwoordigers van alle 
fracties over de vormgeving van de gemeente- en OCMW-raad in het post-coronatijdperk. 
 
Hij stelt voor om met dezelfde werkgroep samen te komen die het ontwerp van huishoudelijk reglement en 
deontologische code opmaakte. 
 
Raadslid Michel Vanroy vindt dat iedere politieke fractie zelf moet kunnen beslissen welke mensen zij afvaardigt 
naar deze brainstromsessie. Dat hoeven niet per se dezelfde mensen te zijn als in de werkgroep rond het 
huishoudelijk reglement en de deontologische code. 
 
Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat zij erg tevreden is over de organisatie van de 2 digitale OCMW- en 
gemeenteraden die de afgelopen maanden plaats vonden. Zij zou deze manier van werken graag aanhouden via 
één of andere vorm van livestreaming. Raadslid Christiaan Hex van Best Groen zal hier verderop in de 
gemeenteraad nog op terugkomen. 
 
 
21 Secretariaat (gemeente) - Veiligheid schoolomgevingen - Kennisgeving 
 
Raadslid Marc Bamps heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Veiligheid schoolomgevingen 
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Op de gemeenteraadszitting van 28 maart 2019 werd voor het eerst door de fractie Best Groen de 
veiligheidssituatie aan de verschillende scholen van alle deelgemeenten van Hoeselt aangehaald met de vraag om 
gepaste oplossingen. Schepen Bert Vertessen antwoordde dat er school per school naar een aangepaste oplossing 
gezocht diende te worden. Ook zou een gele slemlaag en het sjabloon ‘SCHOOLZONE’ aangebracht worden op het 
wegdek aan iedere school (ref. beslissing schepencollege d.d. 19-02-2019 en ook aangehaald op de GR d.d. 28-03-
2019). Concrete voorstellen van onze fractie op de gemeenteraad van 25-04-2019 werden afgewezen, doch 
doorgestuurd naar de verkeerscommissie. Tot op heden werd hiervan geen feedback via de gemeenteraad 
ontvangen. 
 
Best Groen vraagt een stand van zaken i.v.m. de genomen initiatieven/realisaties het afgelopen jaar. 
 
Raadslid Marc Bamps licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de sjablonen 'SCHOOLZONE' aangekocht werden en geleverd zijn bij de 
Technische Dienst. Het aanbrengen van gele slem op de rijbaan ter hoogte van de scholen wordt in de komende 
weken aanbesteed. Dit onderdeel stond vorig jaar niet in de overheidsopdracht, maar dit jaar dus wel. Van zodra 
de gunning van deze overheidsopdracht rond is, kan gestart worden met de uitvoering. Hopelijk is dat nog deze 
zomer en kan de gele slem vervolgens aangebracht worden op het wegdek. 
 
Verder verduidelijkt schepen Bert Vertessen dat het bestek voor de wegenis- en rioleringswerken in Romerhoven 
dit najaar klaar zal zijn. Vervolgens kan dit aanbesteed worden. Wat de schoolomgeving in Romershoven betreft is 
er qua verkeersveiligheid overleg geweest met de ontwerper, met de school en met het oudercomité. De 
inrichting is afgestemd op de wensen en de noden van de betrokkenen en intussen kan iedereen zich vinden in 
het ontwerp dat opgemaakt wordt. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt of er verslaggeving is opgemaakt van deze overlegmomenten. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dit en antwoordt dat deze verslagen op te vragen zijn via de Technische Dienst. 
Tot slot deelt schepen Bert Vertessen nog mee dat er ook in Werm een initiatief is genomen om de 
schoolomgeving veiliger te maken. Daar is dit voorjaar gestart met de inrichting van een schoolstraat. Na enkele 
weken in de praktijk waren de reacties hierop positief, maar vervolgens is dit proefproject stil gevallen door 
corona. Dit zal hernomen worden. 
 
 
22 Secretariaat (gemeente) - Masterplan Dorpsstraat - Goedkeuring 
 
Raadslid Serge Voncken heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Masterplan Dorpsstraat 
 
Best Groen is reeds lang vragende partij om een totaalplan te ontwikkelen voor de Dorpsstraat. Afsluiten 
Kioskplein, uitbreiding blauwe zone, verkeersveiligheid,… het zijn allemaal aspecten die geïsoleerd worden 
behandeld. Ter ondersteuning van de heropstart van de horeca worden nu de terrassen vergroot, iets wat lang 
voor de coronacrisis al door Best Groen werd gesuggereerd. Deze fragmentarische aanpak leidt echter vaak tot 
onbegrip en frustraties. Wij vragen daarom om dringend werk te maken van een masterplan voor de Dorpsstraat 
en de Lambrecht-Lambrechtsstraat. Een permanente verbreding van de terrassen gecombineerd met een 
asverschuiving van de weg waar nodig, moeten hier zeker in opgenomen worden. 
 
Best Groen vraagt dat het schepencollege voor het einde van het jaar met een plan van aanpak komt voor het 
opstellen van een masterplan. 
 
Raadslid Serge Voncken licht het agendapunt toe. 
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Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er in het meerjarenplan 2020-2025 budget is voorzien voor de 
herinrichting van de Dorpsstraat. Er is eveneens budget voorzien voor vergroening en voor de heraanleg van het 
bovenste gedeelte van het Kioskplein. De komende weken zal er trouwens een studie gebeuren naar een nieuw 
circulatieplan voor het verkeer in Hoeselt centrum. Om een keuze te maken tussen de verschillende alternatieven 
die zich daarbij aandienen zal er inspraak voor burgers georganiseerd worden via het burgerparticipatieplatform 
CitizenLab. Schepen Bert Vertessen geeft aan dat hij hiermee de voor- en nadelen van de verschillende opties aan 
de inwoners wil tonen. Dat beperkt zich trouwens niet in enge zin tot puur Hoeselt centrum, maar bekijkt ook in 
ruime zin het grotere geheel. Mensen zullen zich kunnen aanmelden en hun mening geven. Op die manier kunnen 
ze participeren. Vervolgens wordt er overgegaan naar de volgende fase. Als in kaart gebracht is welke noden er 
zijn en welke aanpassingen nodig zijn kan er terug samen gezeten worden met een landschapsarchitect. 
Daaropvolgend wil het gemeentebestuur opnieuw burgerparticipatie organiseren en de inwoners een keuze laten 
maken. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat het gemeentebestuur ervoor gekozen heeft om de terrassen in Hoeselt 
centrum nu reeds te vergroten ter ondersteuning van de lokale horeca. Voorlopig is dat gebeurd door het 
plaatsen van nadarhekken, maar dit zal de komende weken aangekleed en afgewerkt worden met hout. Dit wordt 
deftig uitgewerkt. Het is de bedoeling dat deze terrassen de komende jaren terug geplaatst worden en dit telkens 
van kermis tot kermis. Schepen Bert Vertessen benadrukt dat het voorzien van grotere terrassen voor de horeca 
in Hoeselt centrum 2 jaar geleden reeds in het verkiezingsprogramma van de N-VA stond en dat dit dus lang op 
voorhand gepland was. Hij roept de oppositiepartijen op om punten aan de agenda van de gemeenteraad toe te 
voegen die een meerwaarde hebben en niet telkens opnieuw lopende zaken te agenderen. Het schepencollege - 
gesteund door de meerderheid - werkt immers al aan al deze dossiers en zal dat ook blijven doen op haar eigen 
manier. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of de meerderheidspartijen dan tegen het voorstel van Best Groen zijn om tegen 
het einde van het jaar een masterplan voor de Dorpsstraat op te stellen. Hij vindt dit onbegrijpelijk. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij zich in dit dossier geen deadline of datum wil laten opleggen. Normaal 
gesproken wordt er de komende maanden ook nog een mobiliteitsambtenaar aangeworven. Ook die moet en zal 
de gelegenheid krijgen om verder te werken aan dit dossier. 
 
Het voorstel van raadslid Serge Voncken om van het schepencollege te vragen voor het einde van het jaar met 
een plan van aanpak te komen voor het opstellen van een masterplan Dorpsstraat wordt niet goedgekeurd met 8 
stemmen voor (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy 
Vandecaetsbeek en Jasper Goffin), 13 stemmen tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, 
Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth 
Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
23 Secretariaat (gemeente) - Afvalbeheer – Inzameling asbest van sluikstorten - Goedkeuring 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Afvalbeheer - Inzameling asbest van sluikstorten 
 
Tijdens de coronacrisis is het aantal sluikstorten toegenomen. Ook in onze gemeente is dit het geval. Gelukkig zijn 
er bewuste inwoners in onze gemeente die het zwerfvuil opruimen en de locaties van sluikstorten doorgeven aan 
onze gemeentelijke diensten. Meestal wordt er door de Technische Dienst van onze gemeente snel gereageerd en 
wordt het sluikstort opgeruimd. Er is echter een knelpunt bij het opruimen van sluikstorten die asbest bevatten. 
De gemeente Hoeselt kan dit blijkbaar nergens stockeren waardoor dit gevaarlijk afval langdurig ter plaatse blijft 
liggen. 
 
Best Groen stelt voor om bij de Technische Dienst een ruimte te voorzien waar asbest afkomstig van sluikstorten 
tijdelijk gestockeerd kan worden in afwachting van verdere verwerking. 
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Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat dit bijkomend agendapunt voortkomt uit een klacht over een sluikstort in 
Schabos. Dit sluikstort is door een inwoner gemeld bij de Technische Dienst, maar omdat het afval niet 
onmiddellijk opgeruimd kon worden, werd de betrokken inwoner ongeduldig. Dat leidde tot de nodige ergernis. 
Intussen is het betreffende sluikstort opgeruimd door de Technische Dienst en is het afval gestockeerd in de 
magazijnen aan de Winterbeekstraat. Het zal afgevoerd worden naar het recyclagepark. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of de tijdelijke stockage bij de Technische Dienst op een veilige manier is gebeurd. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat dat het geval is. De ophaling en stockage van dit asbeststort is gebeurd met 
gebruik van de voorgeschreven persoonlijke beschermingsmiddelen zoals dat ook gaat bij een inzameling van 
asbest in het recylagepark. Het asbestmateriaal is daarbij volledig ingepakt. Er wordt dus wel degelijk al gewerkt 
zoals in het voorstel van raadslid Jasper Goffin. 
 
Het voorstel van raadslid Jasper Goffin om bij de Technische Dienst een ruimte te voorzien waar asbest afkomstig 
van sluikstorten tijdelijk gestockeerd kan worden in afwachting van verdere verwerking wordt unaniem 
goedgekeurd. 
 
 
24 Secretariaat (gemeente) - Beleid en handhaving grondwater - Goedkeuring 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Beleid en handhaving grondwater 
 
De gemeente is verantwoordelijk voor het vergunnen van grondwaterboringen volgens inrichtingsklasse 2. Er zijn 
volgens de Databank Ondergrond Vlaanderen (DOV) door de gemeente Hoeselt 22 vergunningen afgeleverd voor 
het oppompen van water voor een jaarlijks vergund debiet van 112.283m³. Daarnaast zijn er ook 9 vergunningen 
afgeleverd door de provincie Limburg en 1 door het Vlaams gewest. In totaal bedraagt het jaarlijks vergund debiet 
152.863m³. 
 
Het jaarlijks opgepompte volume grondwater ligt bovendien aanzienlijk hoger omdat huishoudelijke 
grondwaterboringen met een debiet < 500m³ niet vergunningsplichtig zijn. Daarnaast zijn er ook 
grondwaterboringen die meer dan 500m³ oppompen, maar niet over de nodige vergunning beschikken. Best 
Groen heeft weet van minstens 2 boringen die niet vergund zijn, of waarvan de vergunning is afgelopen, maar die 
toch grote hoeveelheden water blijven oppompen. 
 
Is er in onze gemeente een beleidskader rond het ompompen van grondwater? Welke acties worden er door de 
gemeente ondernomen in functie van handhaving? 
 
Best Groen stelt voor dat het bestuur een beleid uitwerkt rond grondwaterwinning en daarbij ook zorgt voor 
handhaving. Ongereglementeerde grondwaterwinningen worden gesanctioneerd en verzegeld. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat de gemeente Hoeselt op heden niet beschikt over een neergeschreven 
grondwaterwinningbeleid. Er wordt louter gewerkt aan de hand van het geldende wetgevende kader. Op heden 
bestaat er ook geen handhaving inzake grondwaterwinningen. De dienst Omgeving komt enkel tussen ingeval van 
klachten. Schepen Yves Croux geeft aan zich ook te kunnen vinden in deze aanpak en zegt de Hoeseltse inwoners 
liever te sensibiliseren dan te sanctioneren. Eventuele vaststellingen mogen echter steeds overgemaakt worden 
aan de dienst Omgeving. Hij is zeker geen voorstander van het verzegelen van grondwaterwinningen omdat dit 
voor landbouwers voor gevolg kan hebben dat hun oogst dat jaar om zeep is. 
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Schepen Yves Croux benadrukt verder dat hij zich zeker bewust is van het aspect duurzaamheid in deze materie. 
Hij las onlangs terzake een studie waaruit blijkt dat niet het oppompen van water het grootste probleem is, maar 
wel het verstandig gebruik van het beschikbare water. Wanneer de gemeente Hoeselt een vergunning aflevert 
voor een grondwaterwinning dan komt de Vlaamse Milieumaatschappij (VMM) tussen als adviesverlenende 
instantie. Hij gaat er dan ook vanuit dat zij tijdig aan de alarmbel zullen trekken wanneer dat nodig is. 
 
Raadslid Jasper Goffin laat weten dat ook hij er voorstander van is om eerst te sensibiliseren en dan pas te 
sanctioneren. Hij wil met dit bijkomende agendapunt vooral een oproep doen om goed na te denken over 
grondwatergebruik. Hij stelt derhalve voor om in zijn voorstel van beslissing de passage inzake het verzegelen van 
ongereglementeerde grondwaterwinningen te schrappen en de uitwerking van een beleid rond 
grondwaterwinning inclusief handhaving goed te keuren. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan bereid te zijn dit te doen, maar benadrukt dat hier tijd voor nodig is. Het betreft 
namelijk moeilijke materie. 
 
Het voorstel van raadslid Jasper Goffin om als gemeentebestuur een beleid uit te werken rond 
grondwaterwinning en daarbij ook te zorgen voor handhaving wordt unaniem goedgekeurd. 
 
 
25 Secretariaat (gemeente) - Waterproblematiek in Hoeselt - Goedkeuring 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Waterproblematiek in Hoeselt 
 
Inleiding 
 
De voorbije drie jaren waren allemaal droger dan gemiddeld. Ook 2020 staat nu al op de lijst van jaren met 
langdurige droogte. Dit maakt dat de grondwaterstanden in Vlaanderen, maar ook in onze gemeente, naar een 
historische diepte zijn gezakt. Bovendien moet de grootste droogteperiode dit seizoen nog van start gaan. 
 
Gezien de klimaatproblematiek zullen dergelijke droogteperioden in de toekomst enkel toenemen en steeds 
drastischere vormen aannemen. Water zal in de toekomst nog schaarser worden, maar tegelijk ook steeds 
belangrijker voor landbouwers, bedrijven en bewoners om deze droogteperiodes te overwinnen. Vele van onze 
inwoners zijn terecht bezorgd om deze waterproblematiek.  
 
Maar niet alleen onze inwoners liggen hier wakker van. Recent werd de Waterbeleidsnota 2020-2025 besproken 
in het Vlaams Parlement, waar nog maar eens duidelijk werd dat de verantwoordelijkheid wordt doorgeschoven 
naar de lokale besturen. Het doorschuiven van de verantwoordelijkheid naar lokale besturen is logisch omdat de 
gemeente via het toekennen van de omgevingsvergunning effectief maatregelen kan opleggen ter beïnvloeding 
van de waterproblematiek. Daarnaast bezitten de gemeenten ook heel wat openbare gronden en is het 
beheerder van waterlopen waar maatregelen uitgerold kunnen worden. 
 
Het grondwatersysteem reageert traag op veranderingen. Zo zien we bijvoorbeeld dat de droogte die nu 
aanwezig is nog steeds een gevolg is van een reeds verlaagde grondwatertafel door de voorbije droge jaren. Net 
daarom moet er ruim op tijd actie ondernomen worden om problemen te voorkomen. Er zal een 
mentaliteitswijziging nodig zijn. In plaats van het hemelwater zo snel als mogelijk af te voeren naar onze beken 
moeten we proberen het water maximaal vast te houden en/of ter plaatse in de ondergrond te laten infiltreren. 
 
Minister van omgeving Zuhal Demir (N-VA), erkent dat de waterproblematiek hoger op het politieke 
prioriteitenlijstje hoort en dat er actie nodig is. Steden en gemeenten zullen dus het verschil moeten maken en 
worden gestimuleerd om een hemelwaterplan op te stellen. Een plan dat mikt op hergebruik van regenwater en 
meer infiltratie in de bodem. 
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Structurele aanpak m.b.v. hemelwaterplan 
 
De klimaatopwarming zorgt voor langere droogteperiodes, maar de regen daarna is ook heviger en intenser. Het 
probleem is dat het water op die piekmomenten snel afgevoerd wordt naar onze beken. Via structurele 
maatregelen moeten we ons landschap omtoveren tot “sponzen” die water ophouden met het oog op zowel 
droogte als overstromingsgevaar. Enkel zo kunnen we iets veranderen aan de lage grondwaterstanden. 
 
Een hemelwaterplan schept een kader voor een integrale ruimtelijke visie over waterbeheer. Een sterk 
hemelwaterplan bevat een klimaattoets, een visie over ontharding en infiltratie. Een gedegen waterplan 
respecteert de groen-blauwe assen in de omgeving en versterkt deze. De opmaak van een hemelwaterplan 
gebeurt op vrijwillige basis. Voor de opmaak van overkoepelende intergemeentelijke hemelwaterplannen kan 
rioolbeheerder Fluvius ingeschakeld worden. Daarnaast bestaat er ook de mogelijkheid om door Aquafin een 
hemelwaterplan te laten opmaken. https://www.aquafin.be/nl-be/gemeenten-en-steden/hemelwaterplannen 
 
De Commissie Integraal Waterbeheer (CIW) https://www.integraalwaterbeleid.be/nl/over-ciw/oud/werking-
ciw/publicaties/methodiek_hemelwaterplan.pdf/view) stelt een methodiek voor betreffende het opmaken van 
hemelwaterplannen. Het uiteindelijke doel van dit traject is dus om te komen tot een duidelijk stappenplan waar 
actief gewerkt wordt aan het behalen van winsten op vlak van waterberging, zodat voldoende water lokaal 
gebufferd en geïnfiltreerd wordt en het water niet meteen afvloeit. 
 
Wat met onze gemeente? 
 
In 2018 gaf Hoeselt - na een parlementaire vraag van Gwenny De Vroe (Open VLD) - aan dat er geen 
basishemelwaterplan is, maar dat de gemeente wel voorziet in de opmaak van een basishemelwaterplan. 
Analoog voor de opmaak van een detailhemelwaterplan. Hoe staat het hier anno 2020 mee? 
 
Best Groen stelt voor dat het bestuur start met de opmaak van een hemelwaterplan. Intergemeentelijk overleg is 
nodig en dit hemelwaterplan wordt minstens afgestemd met buurgemeenten die door dezelfde waterlopen 
beïnvloed worden of er invloed op hebben. De gemeente neemt contact op met Fluvius en Aquafin om te 
bekijken welke ondersteuning mogelijk is voor de opmaak van een hemelwaterplan voor onze gemeente. Best 
Groen heeft de voorkeur voor een intergemeentelijke samenwerking met de naburige gemeentes, bijvoorbeeld 
Bilzen, Riemst en Tongeren waar (in 2018) al verkennend werk voor een basisplan werd verricht. 
 
En verder stelt Best Groen voor dat het bestuur werkt aan een informatie- en sensibiliseringscampagne rond 
rationeel gebruik van water. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat ondertussen al een deel van de wateropvangplannen verwerkt zijn in de 
verschillende rioleringsprojecten op Hoeselts grondgebied. Dat is met name het geval bij de rioleringsprojecten in 
Alt-Hoeselt, Schalkhoven, Romershoven. Daarbij wordt ook gewerkt over de gemeentegrenzen heen. Binnen 
Fluvius is dit een prioriteit. Fluvius is hiermee bezig in 12 gemeenten en heeft hiervoor een coördinator 
aangesteld. Omwille van corona liggen deze activiteiten momenteel stil, maar het wordt in de toekomst verder 
uitgewerkt. Men is zich bewust van de noodzaak hiervan en het hemelwaterplan wordt vanaf september terug 
opgepakt. Op heden bestaan er voor Hoeselt al deelplannen. Deze zullen worden opgenomen in een groter plan. 
Aquafin en Fluvius kijken ook hierbij over de gemeentegrenzen heen. 
 
Raadslid Fons Capiot benadrukt dat hierbij zeker ook gedacht moet worden aan de Kerkstraat. Bij ieder onweer 
heeft deze straat prijs. Telkens opnieuw is er wateroverlast. Daar moet een oplossing voor gezocht worden. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er voor deze zone reeds een samenwerkingsovereenkomst is afgesloten 
met Fluvius. Een oplossing is dus in de maak. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt zich af of de problematiek in dat stuk van Hoeselt niet eerder zal verergeren als ook 
de Bergweide en de nieuw te ontwikkelen sportzone op deze riolering worden aangesloten. 
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Schepen Bert Vertessen geeft aan dat hier zeker ook rekening mee gehouden zal worden. Binnen het RUP 
Sportpark zal er voldoende gebufferd dienen te worden en de riolering in de Gansterenstraat wordt vergroot. De 
aansluiting en doorsteek onder de rotonde op de gewestweg N730 liggen klaar. Wat betreft sensibilisering inzake 
rationeel watergebruik en het voeren van een campagne hierover kan schepen Bert Vertessen zich vinden in het 
voorstel van raadslid Jasper Goffin. 
 
Raadslid Jasper Goffin vat vervolgens samen dat Hoeselt in de toekomst een gemeentelijk hemelwaterplan krijgt, 
dat de aanpak afgestemd wordt met de buurgemeenten en dat er een sensibiliseringscampagne komt. Hij vraagt 
de gemeenteraad om dit als dusdanig goed te keuren. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat de verschillende rioleringsprojecten op elkaar afgestemd worden in 
clusters. 
 
Raadslid Jasper Goffin benadrukt ook nog de noodzaak van infiltratie. Dit is een bijkomend element dat aandacht 
verdient in de totale aanpak. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat Fluvius ook daar rekening mee houdt. Inzake de goedkeuring van het 
agendapunt geeft schepen Bert Vertessen aan dat de meerderheidspartijen dit agendapunt niet zullen 
goedkeuren zoals voorgesteld. Met verschillende zaken die werden aangehaald is het gemeentebestuur al langer 
bezig. Om het agendapunt unaniem goed te keuren zou het helemaal aangepast moeten worden. 
 
Het voorstel van raadslid Jasper Goffin om te starten met de opmaak van een hemelwaterplan dat afgestemd 
wordt met de buurgemeenten in samenwerking met Fluvius en Aquafin en met een informatie- en 
sensibiliseringscampagne rond rationeel gebruik van water wordt niet goedgekeurd met 8 stemmen voor (Fons 
Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en 
Jasper Goffin), 13 stemmen tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda 
Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny 
Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
26 Secretariaat (gemeente) - Uitzenden gemeenteraad - Goedkeuring 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Uitzenden gemeenteraad 
 
Het zal ondertussen de 5de keer zijn dat dit punt op de toegevoegde agenda van de gemeenteraad verschijnt, 
maar nogmaals vinden wij het zeer belangrijk dat we als gemeenteraad maximaal inzetten op burgerparticipatie. 
 
De voorbije maanden konden de Hoeselaren vrij genieten van de openbaarheid van bestuur. Er werd door de 
gemeente geïnvesteerd in personeelskosten, know-how en software. Daarnaast wijzen de cijfers ook uit dat het 
een groot succes was. Met twee maal een piek van 80-90 live kijkers en achteraf nog een 400 à 500 views op 
Youtube. Het zou zonde zijn om hier nu niet verder op in te zetten. 
 
Best Groen stelt daarom voor dat het schepencollege bijkomend ook zo snel als mogelijk zorgt voor de hardware 
om de gemeenteraad live uit te zenden. 
 
Raadslid Christiaan Hex licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat hiermee zijn bijkomende agendapunt van de gemeenteraad van 21 
februari 2019 wordt herhaald. Ook de fractie Wij Hoeselt is nog steeds voorstander van een audiovisuele opname 
en uitzending van de gemeenteraad. Het is een middel voor alle raadsleden om zich te profileren en vormt een 
extra forum voor de gemeenteraad. 
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Raadslid Mieke Claesen vermoedt dat er intussen al veel kosten gemaakt zijn om de gemeenteraden tijdens de 
corona-crisis digitaal te organiseren. Ze denkt dat er niet veel meer nodig is om dit permanent aan te houden. 
 
Ook raadslid Serge Voncken ziet er een grote meerwaarde in. Het leidt tot een grotere betrokkenheid van de 
inwoners bij het beleid van het gemeentebestuur. 
 
Voorzitter Jordi Boulet antwoordt dat hij er niet om zal liegen en dat hij zelf ook voorstander is van het concept. 
Het voorstel van Best Groen is echter niet concreet. Er staan geen details in. Bijgevolg zou het tot een blinde 
goedkeuring van dit agendapunt komen en dat vindt hij geen goed idee. Hij wil de mogelijkheden om de 
gemeenteraad op te nemen en uit te zenden - zoals eerder tijdens de gemeenteraad aangegeven - bespreken in 
een werkgroep. Het is immers technisch niet zo simpel als het lijkt om dit voor mekaar te krijgen. 
 
Raadsleden Serge Voncken en Christiaan Hex antwoorden dat het niet aan Best Groen is om de technische details 
van dit voorstel uit te werken. Daarvoor zijn er een schepencollege en gemeentelijke diensten. Zij willen enkel 
constructief op zoek gaan naar een haalbare oplossing. Hopelijk komt men via de werkgroep tot een resultaat. 
 
Het voorstel van raadslid Christiaan Hex om het schepencollege opdracht te geven bijkomend zo snel als mogelijk 
te zorgen voor de hardware om de gemeenteraad live uit te zenden wordt niet goedgekeurd met 8 stemmen voor 
(Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Jasper Goffin), 13 stemmen tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, 
Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en 
Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
27 Secretariaat (gemeente) - Steun coronamaatregelen jeugdverenigingen - Goedkeuring 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 25 juni 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Steun coronamaatregelen jeugdverenigingen 
 
Vorige gemeenteraad werden er door de fractie Best Groen reeds voorstellen gedaan om de werking van de 
jeugdverenigingen in Hoeselt, na de coronacrisis, bijkomend te ondersteunen. Er werd niet ingegaan op deze 
voorstellen. In tussentijd weten we ook dat de kampen van de jeugdverenigingen en de speelpleinwerkingen 
kunnen plaatsvinden mits aangepaste veiligheidsmaatregelen. Wat heeft de gemeente Hoeselt reeds 
ondernomen om deze verenigingen te ondersteunen? Zowel logistieke als organisatorische steun vanuit de dienst 
Jeugd lijkt ons aangewezen. 
 
Bijkomend stelt de Vlaamse regering 121.464,95 EUR beschikbaar voor de gemeente Hoeselt om te spenderen in 
de sectoren cultuur, sport en jeugd. Ze geven hierbij het advies om 25% van dit budget te spenderen in de sector 
jeugd… 
 
Best Groen stelt daarom voor dat de gemeenteraad opdracht geeft aan het schepencollege om een 
subsidieregelement te laten uitwerken zodat de jeugdverenigingen van Hoeselt hun bijkomende kosten met 
betrekking tot ‘het coronaveilig laten plaatsvinden van de zomeractiviteiten’ kunnen terugvorderen. 
 
Raadslid Christiaan Hex licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat het voorstel van Best Groen intussen eigenlijk achterhaald is. De dienst Jeugd 
heeft intussen communicatie en richtlijnen ontvangen van de vzw Bataljong. Die zijn overgemaakt aan de 
jeugdverenigingen. Via die weg zijn de jeugdverenigingen er trouwens ook attent op gemaakt dat de Vlaamse 
regering in samenwerking met warenhuisketen Colruyt hygiënepakketten ter beschikking stelt van 
jeugdverenigingen die zomerkampen organiseren. Die pakketten hebben intussen hun weg gevonden naar de 
Hoeseltse jeugdverenigingen. 
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Wat de financiële ondersteuning betreft antwoordt schepen Yves Croux dat hij het genoemde aandeel van 25% 
veel vindt. Hij wil hier eigenlijk niet zomaar grofweg een bedrag op plakken en is er eerder voorstander van om 
tegemoet te komen aan gemiste opbrengsten van de jeugdverenigingen. De dienst Jeugd zal hier dan ook naar 
informeren. Schepen Yves Croux denkt daarbij aan een bedrag in grootte-orde van 5.000,00 EUR per 
jeugdvereniging. Collega-schepen Johan Schoefs, bevoegd voor Sport en Cultuur, heeft hierin de lead genomen. 
Hij zal alle verenigingen vragen een formulier in te vullen om hun noden kenbaar te maken. 
 
Raadslid Christiaan Hex werpt op dat de plaatselijke Chiro's misschien net wel méér middelen nodig zullen 
hebben dan andere jaren om hun zomerkamp te organiseren. Handgelletjes en papieren zakdoekjes zullen niet 
volstaan. Hij stelt vast dat er vanuit de gemeente eigenlijk nog geen bevraging aan de Hoeseltse 
jeugdverenigingen is geweest. Dat is erg jammer. Zij hebben andere noden dan gebruikelijk en bijgevolg 
waarschijnlijk ook bijkomende kosten. 
 
Schepen Yves Croux stelt dat het technisch gezien zelfs nog niet mogelijk is om deze gelden over te maken aan de 
jeugdverenigingen. De gelden van de Vlaamse regering zijn nog niet toegekomen bij het gemeentebestuur. De 
verdeling kan pas achteraf. 
 
Raadslid Christiaan Hex meent dat het dan dringend tijd is om te gaan samen zitten met de jeugd- en andere 
verenigingen en een reglement op te maken om tot een verdeling van de financiële steun te komen. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt daarop dat er vandaag vanuit de vrije tijdsdiensten een 
kennisgevingsdocument is verspreid. Iedere vereniging kan via dit formulier zijn of haar nood aan ondersteuning 
aangeven door een vragenlijst in te vullen. Op die manier wil de schepen de noden in kaart brengen. Deze aanpak 
is ook besproken op de sport- en de cultuurraad. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of de vernoemde 120.000,00 EUR volledig aan corona besteed zal worden of dat dat 
slechts voor een gedeelte het geval zal zijn. 
 
Schepen Johan Schoefs verduidelijkt dat de verdeling van de gelden via de gemeentelijke vzw's zal verlopen. 
Binnen de sport- en cultuurraad hebben de verenigingen zelf al voorgesteld om hierbij op langere termijn te 
denken zodat er ook in het najaar nog ondersteuning gegeven kan worden mocht dat nodig blijken. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of het dan de bedoeling is om een overschot van die 120.000,00 EUR aan de kant te 
houden voor de lange termijn. 
 
Schepen Johan Schoefs bevestigt dit. Hij geeft mee dat wat dit betreft alle voorstellen welkom zijn. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of er ook gedacht wordt aan ondersteuning van plaatselijke zalen en 
parochielokalen. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat dit al aangehaald is en dat daaraan gedacht wordt. 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft het gevoel dat er veel geld aan de kant gehouden zal worden en dat de plaatselijke 
verenigingen niet zullen aangeven wat ze nodig hebben. 
 
Schepen Yves Croux is ervan overtuigd dat dit wel het geval zal zijn. Er is een korte lijn tussen de verenigingen, de 
schepenen en de gemeentelijke diensten. Die toelagen zullen op hun plaats komen. 
 
Het voorstel van raadslid Christiaan Hex om opdracht te geven aan het schepencollege om een 
subsidieregelement uit te werken zodat de jeugdverenigingen van Hoeselt hun bijkomende kosten met betrekking 
tot ‘het coronaveilig laten plaatsvinden van de zomeractiviteiten’ kunnen terugvorderen wordt niet goedgekeurd 
met 8 stemmen voor (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, 
Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin), 13 stemmen tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves 
Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, 
Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
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De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u45. 


